
Obec Markvartice

Z Á P I S

z 1. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 22. 1.2015 od 18.00 do
19.30 hodin ve společenské místnosti kabin SK Markvartice 

Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Radek Burian, Hana Didíková, Jaroslav Flieger, Ing.
Petr Hodboď, Jan Ihnát, Ing. Libor Kunte, Jiří Zach

Omluveni: Alice Mitrušková, Tomáš Renka

Řízením schůze byl v nepřítomnosti starosty, pověřen místostarosta Ing. Libor Kunte

1.Určení ověřovatelů zápisu, složení návrhové komise a zapisovatele
Místostarosta určil zapisovatelku – Hanu Didíkovou a ověřovatele zápisu Ing. Petra Hodbodě a
Jaroslava Fliegera,
Zastupitelstvo obce zvolilo návrhovou komisi: předseda – Jan Ihnát, Radek Burian, Jiří Zach, 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.

2. Schválení programu 1.veřejného zasedání ZO
Zastupitelstvo  obce  schvaluje  program  1.  Veřejného  zasedání  Zastupitelstva  obce
Markvartice v roce 2015
Program:
1) Určení ověřovatelů zápisu, návrhové komise a zapisovatele
2) Schválení programu
3) Kontrola úkolů z 9. Zasedání obce ze dne 18.12.2014
4) Schválení Strategického plánu rozvoje obce
5) Schválení rozpočtu – alarm školka a hasiči
6) Schválení zhotovitele – bar a police v Obecním domě
7) Různé

a)rozpočtové opatření č. 6/2014
b)veřejnoprávní smlouva
c)pronájem pozemku pí. Jana Hořejší
d)smlouva o zřízení věcného břemene-služebnosti
e)nákup výčepního zařízení
f)podání žádosti o dotaci - stromořadí

8) Diskuse
9/ Závěr
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.

3. Kontrola plnění úkolů z     9. veřejného zasedání ZO
Zastupitelstvo obce  bere na vědomí informace o plnění úkolů z 9. Veřejného zasedání ZO
Markvartice.
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.



4) Schválení Strategického plánu rozvoje obce
Zastupitelstvo obce schvaluje návrh Strategického plánu rozvoje obce Markvartice. Uvedený
materiál je přílohou usnesení.
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 1 se zdržel.

5) Schválení rozpočtu – alarm školka a hasiči
Zastupitelstvo obce schvaluje návrh podaný panem Vladislavem Markem na instalaci alarmu 
ve školce a u hasičů v obci Markvartice, za cenu 30.210,- Kč.
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.

6) Schválení zhotovitele – baru a polic v     Obecním domě
Zastupitelstvo obce se seznámilo se třemi nabídkami a  schvaluje nabídku podanou firmou
Truhlářství Janda Vlastislav za cenu 37.200,- Kč. Nabídka je přílohou usnesení. 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.

7) Různé
a) rozpočtové opatření č.6/2014

Zastupitelstvo obce  schvaluje rozpočtové opatření č. 6/2014 z důvodu změn rozpočtových
prostředků na závazných ukazatelích – přesuny mezi ukazateli. Návrh je přílohou usnesení.
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.

b) Veřejnoprávní smlouva
Zastupitelstvo  obce  schvaluje uzavření  Veřejnoprávní  smlouvy  s Městským úřadem Česká
Kamenice za účelem zastupování obce Markvartice při projednávání přestupků.
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.

c) pronájem části obecního pozemku p.p.
. 381/9 pí. Jana Hořejší
Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem uvedeného pozemku shora jmenované o výměře 118
m2. Smlouva bude sepsána za podmínek, (že dojde k  vyklizení prostoru mezi garážemi za čp.
376 a čp.377 v termínu do 28. 2.2015) a uzavřena na rok 2015 s platností do 31.12.2015.
V průběhu roku 2015 bude požádáno o provedení změny kultury p.p.
. 381/9-zahrada 
(úvaha – vybudování parkoviště a dětského koutku).
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.

d) Smlouva o zřízení věcného břemene
Zastupitelstvo  obce  schvaluje uzavření  Smlouvy  o  zřízení  věcného  břemene-služebnosti
VAMA-el.přípojka Miroslav Milfait.
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.

e) nákup výčepního zařízení – Obecní dům
Zastupitelstvo obce schvalujezakoupení výčepního zařízení za cca 20.000,- Kč.
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.

f) podání žádosti o dotaci – stromořadí
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci na výsadku stromořadí (panelová cesta,
pokračování směrem na Olešku).
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.



8) Diskuse
- Kopecká J. – proč se nepokračuje s výsadbou stromořadí u cesty směrem na Veselíčko
- Ing. Hodboď P. – v rámci pozemkových úprav dojde v průběhu roku 2015 k vytýčení 
obecních pozemků
-Švihnost J. – kdo se stará o údržbu zeleně kolem panelové cesty
-místostarosta – tuto lokalitu zajišťuje CHKO Labské pískovce
- Švihnost J. – kdo se stará o úpravu zeleně kolem cesty na Veselíčko
- místostarosta – tyto úpravy budou provádět naši pracovníci Mrva J. a Nerad V.
- Milichovská J. – při obdržení dotace na výsadbu stromové aleje, bude se dodavatel vybírat
na základě podání poptávky
- místostarosta – ano
- Hakl M. – odklonění nákladních vozidel na silnici I. třídy (13), původně jezdili přes Benešov
nad/Ploučnic
-  Ing.  Hodboď p.  – určená doba průjezdu těchto vozidel  v době od 22.00 do 6.00 hodin,
silnice č. 265 půjde doprava přes Benešov nad/Ploučnicí
- Pacovská H. – do budoucna řešit sjednocení ohňostroje v obci,  rok 2014 byl extrémní
- místostarosta – budeme se tím zabývat
- Jakeš V. ml. – díra na silnici 2 třídy u splavu, než dojde k opravě, dát ji zakrýt
- místostarosta – se starostou jsme záležitost projednávali opakovaně na příslušných úřadech
včetně kraje, bylo přislíbeno, že bude oprava provedena jako jedna z prvních v rámci kraje,
je zpracována PD a vydáno stavební povolení
-Miková Z. – malá účast na akci „Výroba adventních věnců“
-místostarosta –to je  na rozhodnutí občanů
- Hakl M. – zvážit možnost kombinovaného odvozu TDO
- místostarosta – v minulosti tento způsob proběhl, ale neosvědčil se, začali vznikat po obci
černé skládky
- místostarosta – informace občanům, od 1. 4.2015 by měla obec řešit likvidaci bioodpadu
- Milichovská J. – vyvěšování uzavřených smluv a zápisů ze zasedání ZO webu obce
- místostarosta – uvedené materiály budou vyvěšovány na webu obce.

9) Závěr
Místostarosta obce poděkoval všem 35  přítomným a pozval je na další veřejné zasedání 
Zastupitelstva obce.

Zapisovatel : Hana Didíková v. r.

Předseda návrhové komise: Jan Ihnát v. r.

Ověřovatelé zápisu: Ing. Petr Hodboď v. r.

Jaroslav Flieger v. r.

Místostarosta: Ing. Libor Kunte v. r.

V Markvarticích dne 27. 1.2015


